
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
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Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
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ZÁPISNICA 

z 2. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 2.2.2023 

 
 

Počet prítomných členov:          15 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:              4 

z toho ospravedlnení:               4 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – zmeny a doplnky č. 5/2022 

(Ing. arch. Peter Serfözö) 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií (Ing. 

Martin Sokol) 

5. Predstavenie kompetencií a činnosti Oddelenia zdravotníctva KSK 

6. Objekty bývalých polikliník a zdravotných stredísk (Mgr. Vladimír Milistenfer – 

riaditeľ Správy majetku KSK) 

7. Plán úloh Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2023 (MUDr. Hojstrič) 

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 2. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 15 

členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Z 2. rokovania 

komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh 

programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. Predseda komisie navrhol 

stiahnuť z rokovania bod č. 3 Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – zmeny 

a doplnky č. 5/2022 a zároveň navrhol nový bod č. 3 Informácia o aplikácii Digitálne 

zastupiteľstvo. Následne poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k programu. 
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Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené.  

 

Uznesenie č. 1/2023 
Komisia schvaľuje program 2. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 13 

Za: 13     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 2. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

Vyjadrenie: PhDr. Peter Dringuš – tajomník komisie uviedol, že na poslednom rokovaní 

komisie boli prijaté 2 uznesenia. Prvým bol za podpredsedu komisie zvolený MUDr. Jozef 

Valiska. Druhým komisia odporučila zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Návrh rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2026.  

Diskusia: -  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 2/2023  

Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok. 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 14 

Za: 14     Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Informácia o aplikácii Digitálne zastupiteľstvo. 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Márii Rogozinská z Oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov. 

Diskusia: MUDr. Kvak – člen komisie sa informoval v súvislosti s možnosťami prepojenia 

mailových služieb.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií  

Vyjadrenie: Ing. Sokol – poverený riadením Odboru financií stručne informoval o obsahu 

zmien a doplnení platného všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní dotácií. 

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 3/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 15 

Za: 15     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 



K bodu č. 5 

Predstavenie kompetencií a činnosti Oddelenia zdravotníctva KSK 

Vyjadrenie: PhDr. Peter Dringuš – tajomník komisie uviedol, že link na prezentáciu k danému 

bodu bol členom zaslaný osobitným e-mailom.  

Diskusia: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová poprosila o komentár k zaslanému a zverejnenému 

materiálu. Následne PhDr. Dringuš stručne prezentoval kompetencie a hlavné oblasti, ktorým 

sa Oddelenie zdravotníctva venuje. Zároveň informoval členov, že postupne na nasledovných 

rokovaniach budú bližšie oboznamovaní s činnosťou oddelenia. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 4/2023  

Komisia berie na vedomie predložený materiál.  

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 15 

Za: 15     Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Objekty bývalých polikliník a zdravotných stredísk 

Vyjadrenie: Mgr. Vladimír Milistenfer – riaditeľ Správy majetku Košického samosprávneho 

kraja predstavil model a fungovanie organizácie, objekty, ktoré organizácia spravuje, ich 

technický stav, investície realizované do jednotlivých objektov ako aj plány na rekonštrukciu 

a modernizáciu objektov bývalých polikliník na území mesta Košice. 

Diskusia: MUDr. Vasiľová vyjadrila nespokojnosť s prevádzkovou dobou lekárne na 

Poliklinike Sever, nakoľko pacienti po absolvovaní vyšetrení na APS, nemajú možnosť 

uplatnenia receptu a vyzdvihnutia potrebného lieku. PhDr. Kleinová sa pýtala na plány 

rekonštrukcie Polikliniky Nad Jazerom, Ing. Petrovčík na obsadenosť a zámery s Poliklinikou 

Staré mesto (Poštová ulica a Mäsiarska ulica), MUDr. Sekáč na investičné zámery 

na Poliklinike Východ a zároveň čipového systému pri vstupe do priestorov polikliniky, ktorý 

by v budúcnosti mohol nahradiť vrátnicu. PhDr. Kleinová upozornila na chýbajúce RTG 

pracovisko na Poliklinike Nad jazerom. MUDr. Hako – lekár samosprávneho kraja vysvetlil 

dôvody a potenciálne alternatívy riešenia.  

Záver: Komisia požiadala riaditeľa Správy majetku KSK o vypracovanie plánu činnosti 

Správy majetku KSK na najbližšie štyri roky. 

 

Uznesenie č. 5/2023  

Komisia berie na vedomie informáciu o objektoch bývalých polikliník a žiada riaditeľa 

Správy majetku KSK o vypracovanie a predloženie plánu činnosti Správy majetku KSK na 

najbližšie štyri roky.  

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 15 

Za: 15     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Plán úloh Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2023 

Vyjadrenie: MUDr. Hojstrič prezentoval členom komisie návrh Plánu úloh na 1. polrok 2013.  

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

Uznesenie č. 6/2023  



Komisia schvaľuje predložený materiál.  

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 15 

Za: 15     Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Mgr. Bakši prezentoval zámer každoročne obstarať cca 10 defibrilátorov (AED) a umiestniť 

ich na frekventované miesta. V rámci predchádzajúceho volebného obdobia sa podarilo získať 

26 AED a umiestniť ich do budov KSK. Dokonca jednému človeku už zachránili život. 

Komisia kolektívne súhlasila so zámerom a MUDr. Hojstrič navrhol, aby MUDr. Bakši 

pripravil na ďalšie komisie materiál k uvedenému zámeru. Ing. Polaček vyslovil presvedčenie 

o potrebe zabezpečenia prevádzky 24-hodinovej lekárne, ktorá bude občanom k dispozícii. 

V prípade, ak je daná služba ekonomicky neudržateľná z pohľadu prevádzkovateľov lekární, 

navrhuje uvažovať o zavedení dotačnej (grantovej) schémy pre určený región. MUDr. Kvak 

je toho názoru, že mať otvorenú lekáreň non-stop nie je nevyhnutnosť. 

Členovia komisie by v danej veci ako aj k problému s nadväznosťou služieb APS a LPS 

uvítali názor farmaceuta Košického samosprávneho kraja. MUDr. Hojstrič členov informoval, 

že táto pozícia je momentálne neobsadená. Témou riešenia pohotovostnej lekárne sa bude 

komisia zaoberať aj na najbližších zasadnutiach. 

 

K bodu č. 9 

Rôzne 

MUDr. Hojstrič vzhľadom na prvé rokovanie komisie spolu s neposlancami navrhol, aby sa 

jednotliví členovia postupne predstavili a uviedli svoju profesijnú činnosť a oblasť pôsobenia. 

 

K bodu č. 10 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 30.03.2023 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 

 

 


